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 ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 
ΠΡΑΚΤΙΚΟ Νο 195 

ΤΑΚΤΙΚΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 
 

Στην Αθήνα, σήμερα την 30 Ιουνίου 2020, ημέρα της εβδομάδας Τρίτη και ώρα 16:00 
συνήλθαν σε Τακτική Συνεδρίαση στα γραφεία της Aleo Solar (Ζαλόγγου 4, Αγία 
Παρασκευή) τα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου, περιόδου 2019-2021, του 
ΣΥΝΔΕΣΜΟΥ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ (ΣΕΦ), κατόπιν της από 2.6.2020 
πρόσκλησης του Προέδρου του Διοικητικού Συμβουλίου κ. Καπέλλου Σωτήρη, 
προκειμένου να συζητήσουν και να λάβουν αποφάσεις στα θέματα της ημερήσιας 
διάταξης: 
 
Θέμα 1: Έγκριση των Πρακτικών της προηγούμενης συνεδρίασης 
Θέμα 2: Ενημέρωση επί των εξελίξεων για θέματα της αγοράς 
Θέμα 3: Ενημέρωση συναντήσεων – εισήγηση από όσους συμμετείχαν σε συναντήσεις από 
το προηγούμενο ΔΣ μέχρι σήμερα 
Θέμα 4: Εισερχόμενη αλληλογραφία 
Θέμα 5: Ταμειακή ενημέρωση - εισήγηση Μ. Σούρσος 
Θέμα 6: Προσδιορισμός τόπου και χρόνου της επόμενης συνεδρίασης του Δ.Σ. 
 
ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ  
 
1.  Σωτήρης Καπέλλος, Πρόεδρος 

2.  Αθανάσιος Σακκάς, Αντιπρόεδρος  

3.  Δημήτριος Βαρβιτσιώτης, Γραμματέας (απών) 

4.  Εμμανουήλ Σούρσος, Ταμίας  

5.  Δημήτριος Βαρλάμης, μέλος  

6.  Χρήστος Φίλανδρος, μέλος (εξουσιοδότηση σε Σ.Καπέλλο) 

7.  Σούρσου Παναγιώτα, μέλος (εξουσιοδότηση σε Μ. Σούρσο) 
 
Στο ΔΣ παρευρέθηκε ο Σύμβουλος του ΣΕΦ κ. Στέλιος Ψωμάς, τα τακτικά μέλη Γ. 
Βλάσσης (Copernicus), κ.Μαρκόπουλος (Deger Hellas), και τα αρωγά μέλη κος 
Καρυώτης, και Κ.Κιτσαντάς 
 
Ο Πρόεδρος, αφού διαπίστωσε την απαρτία δεδομένου ότι συμμετέχουν τέσσερα μέλη 
του ΔΣ και δύο έχουν στείλει εξουσιοδότηση, συνεπώς το ΔΣ βρίσκεται σε απαρτία, 
κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης με κατά σειρά συζήτηση των θεμάτων της 
ημερήσιας διάταξης. 
 
Θέμα 1: Έγκριση των Πρακτικών της προηγούμενης συνεδρίασης 
 
Παραδόθηκε το Πρακτικό της συνεδρίασης στα μέλη, το οποίο είχε ήδη σταλεί με 
ηλεκτρονικό ταχυδρομείο, για έλεγχο και υπογραφή τους. 
Το Διοικητικό Συμβούλιο αποφασίζει ομόφωνα, και εγκρίνει το πρακτικό της 
προηγούμενης συνεδρίασης ως υποβλήθηκε. 
 
Θέμα 2: Ενημέρωση επί των εξελίξεων για θέματα της αγοράς 
 
Ο κ. Ψωμάς ενημέρωσε για τις εξελίξεις στην αγορά και συγκεκριμένα: 
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- Για τις εκκρεμείς υπουργικές αποφάσεις (π.χ. αυτή που αφορά την εγκατάσταση 
φωτοβολταϊκών σε γη υψηλής παραγωγικότητας έως 1% των εκτάσεων κάθε νομού, η 
οποία καθυστερεί λόγω διαφωνιών μεταξύ των συναρμόδιων υπουργείων, ή την ΥΑ που 
αυξάνει το όριο απαλλαγής από ΕΠΟ από τα 500 kW στο 1 MW η οποία καθυστερεί 
λόγω διαφωνιών στο χειρισμό των μικρών υδροηλεκτρικών που επίσης θα 
περιλαμβάνονται στην ΥΑ). 
- Για την συνεργασία με το υπουργείο Εξωτερικών προκειμένου να αρθούν οι δασμοί που 
ισχύουν σήμερα στο Solar Glass που εισάγεται από Κίνα. 
- Για το αίτημα της ΕΒΗΕ να υποστηρίξει πολιτικά ο ΣΕΦ τη δέσμευσή τους για 
προώθηση της ηλιακής ενέργειας με στόχο την επίτευξη των στόχων της Συμφωνίας του 
Παρισιού και της Πράσινης Συμφωνίας της ΕΕ. Το ΔΣ συμφώνησε να υπάρξει 
υποστήριξη στο αίτημα αυτό. 
- Για την πρωτοβουλία της Κομισιόν και του ΥΠΕΝ προκειμένου να υπάρξουν 
κατευθυντήριες γραμμές για τον τρόπο ανάπτυξης των ΑΠΕ σε σχέση με τη φύση και την 
προστασία της βιοποικιλότητας. Ο κ. Ψωμάς συμμετείχε σε σχετικό webinar που 
οργάνωσε το ΥΠΕΝ με συμμετοχή εκπροσώπων της ΕΕ. Ακολούθησε εκτενής συζήτηση 
μεταξύ των μελών του Συνδέσμου για τις αντιδράσεις που σημειώνονται στην ανάπτυξη 
των ΑΠΕ και τους τρόπους αντιμετώπισης των αντιδράσεων αυτών. 
- Από τον κ. Βλάσση ετέθη θέμα επικαιροποίησης των ρυθμίσεων για την έγκριση 
εργασιών μικρής κλίμακας και τις πολεοδομικές ρυθμίσεις ειδικά σε ότι αφορά εργασίες 
μπετόμπηξης, βάσεων οικίσκων, διαστάσεων οικίσκων κ.λπ. Θυμίζουμε ότι ο Σύνδεσμος 
έχει αποστείλει λεπτομερείς προτάσεις επ’ αυτών και εκκρεμούν σχετικές αποφάσεις από 
ΥΠΕΝ. 
- Ετέθη εκ νέου το θέμα της ανακύκλωσης του φωτοβολταϊκού εξοπλισμού το οποίο 
καθυστερεί λόγω μη λήψης αποφάσεων από το αρμόδιο όργανο (ΕΟΑΝ). Για την  
επίλυση του θέματος θα χρειαστεί εκ νέου επικαιροποίηση του θεσμικού πλαισίου. 
 
 
Θέμα 3: Ενημέρωση συναντήσεων – εισήγηση από όσους συμμετείχαν σε 
συναντήσεις από το προηγούμενο ΔΣ μέχρι σήμερα 
 
Συμμετοχή του κ. Ψωμά στην τηλεδιάσκεψη για τον τρόπο ανάπτυξης των ΑΠΕ σε σχέση 
με τη φύση και την προστασία της βιοποικιλότητας.  
Συμμετοχή του κ. Ψωμά στο SolarPulse Europe2020 που οργάνωσε η Solar Plaza στις 24-
25/6. 
Συμμετοχή των κ. Καπέλλου και Ψωμά σε δύο webinars που οργάνωσε το ΙΕΝΕ για τις 
επιπτώσεις του κορωνοϊού στις αγορές ΑΠΕ. 
 
Θέμα 4: Εισερχόμενη αλληλογραφία 
 
Τίποτα αξιοσημείωτο 
 
Θέμα 5: Ταμειακή Ενημέρωση –εισήγηση από κ. Μανώλη Σούρσο Ταμία ΣΕΦ 
 

(α.) Το ταμείο του ΣΕΦ είναι: 
 Καταθέσεις στην Πειραιώς 30.06.2020 ποσό 56.007,48 €.  
 Καταθέσεις στην Alpha Bank 30.06.2020 ποσό 52.805,89 €.  
 Καταθέσεις στην Εθνική 30.06.2020 ποσό ~1.080 €  
 Μικρό ταμείο 580,22 €. 

Ήτοι, σύνολο ταμείου ΣΕΦ: 110.473,59  €.  
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Θέμα 6: Προσδιορισμός τόπου και χρόνου της επόμενης συνεδρίασης του Δ.Σ. 
 
Το επόμενο ΔΣ θα πραγματοποιηθεί την Τρίτη 28 Ιουλίου 2020 και ώρα 16.00 με 
τηλεδιάσκεψη. 
Μη υπάρχοντος άλλου θέματος λύεται η συνεδρίαση. 
 
Ο Πρόεδρος  ΣΩΤΗΡΗΣ ΚΑΠΕΛΛΟΣ 

  
Ο Αντιπρόεδρος  ΣΑΚΚΑΣ ΘΑΝΑΣΗΣ  

 
Ο Γραμματέας   ΒΑΡΒΙΤΣΙΩΤΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ (απών) 

 
Ο Ταμίας  ΣΟΥΡΣΟΣ ΜΑΝΩΛΗΣ  

 
Μέλος   ΒΑΡΛΑΜΗΣ ΔΗΜΗΤΡΗΣ  

 
Μέλος    ΦΙΛΑΝΔΡΟΣ ΧΡΗΣΤΟΣ (με εξουσιοδότηση) 
 
Μέλος   ΣΟΥΡΣΟΥ ΠΑΝΑΓΙΩΤΑ (με εξουσιοδότηση) 


